
Dyskutowano o oszczędzaniu energii
12.10.2022 r.

Pod koniec wrze?nia oszcz?dzanie energii by?o tematem poruszonym podczas posiedzenia zespo?u zarz?dzania 
kryzysowego. Rozmawiano o stanie przygotowa? do zapewnienia zim? ci?g?o?ci dostaw energii cieplnej, 
energii elektrycznej i gazu dla mieszka?ców i przedsi?biorców. Burmistrz Teresa Substyk poinformowa?a 
o ustaleniach z ostatniego, nadzwyczajnego posiedzenia udzia?owców Komunalnego Przedsi?biorstwa 
Energetyki Cieplnej, na którym poinformowano, ?e zak?ad ma zapasy w?gla do ko?ca roku. Udzia?owcy 
KPEC wyrazili zgod? na zaci?gni?cie po?yczki na zakup w?gla. Barbara Bia?kowska, zast?pca 
burmistrza doda?a, ?e zarz?d KPEC-u wyst?pi? o zgod? na spalanie biomasy. W dalszej cz??ci 
posiedzenia, obecni dyrektorzy szkó? i gminnych instytucji przedstawili mo?liwo?ci zaoszcz?dzenia 
energii elektrycznej oraz energii cieplnej w zarz?dzanych przez siebie jednostkach w okresie zimowym. 
Na zako?czenie burmistrz poprosi?a o wy??czanie zb?dnego o?wietlenia wsz?dzie tam, gdzie to mo?liwe. 
Rozwa?ane jest cz??ciowe wy??czanie o?wietlenia ulicznego, z wyj?tkiem skrzy?owa?, przej?? dla pieszych i 
miejsc bardzo ucz?szczanych – priorytetem ma by? zachowanie zasad bezpiecze?stwa. Na dzi? wydaje si? tak?e 
celowe ograniczenie ulicznych iluminacji ?wi?tecznych.
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